



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني
GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

Suspending the implementation of what was included in Circular No. (2/15597) dated 07/01/2025.

الموضوع: إيقاف العمل بما ورد في التعميم رقم (١٥٥٩٧١٢) وتاريخ ٢٠٢٥/٠١/٠٧ م.

Reference:

Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع: المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

1. Suspending the implementation of what was included in the Circular No. (2/15597) dated 07/01/2025 regarding ensuring that holders of Umrah visas or those intending to perform Umrah, regardless of visa type, have received the Neisseria meningitis vaccine.
2. All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with circulars and procedures issued by GACA..

التعليمات:
١. إيقاف العمل بما ورد في التعميم رقم (١٥٥٩٧١٢) وتاريخ ٢٠٢٥/٠١/٠٧ م بشأن التأكد من حصول حاملي تأشيرات العمرة أو من لديهم الرغبة في أداء مناسك العمرة-بغض النظر عن نوع التأشيرة- على لقاح الحمى الشوكية النيسيرية.

٢. التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
President of the General Authority of Civil Aviation

عبد العزيز بن عبدالله الدعيلج
Abdulaziz A. Al-Duailej